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REFERAT FRA MØTE I ELEVRÅD 27.08.19 
     

Møte/Sted  SFO 

Dato/kl.  Tirsdag 27.august kl.09.00 

Tilstede  Amund, Tor, Håkon, Anne Mari, Jonathan, Flora, Jenny, Johanne, Sigrid, Andrea 

Møteleder Britt-Olave 

Referent Britt-Olave 

 

Sak  Tema – konklusjon  Ansvarlige  

1 Konstituering (se elevrådsbok) 
Leder: Flora og Andrea  
Nestleder: Jonathan  
Referent: Håkon 
Kontaktpersoner for 1.klasse: Jenny 
Kontaktperson for 2.klasse: Sigrid 

 

2 Elevrådets arbeid (se elevrådsbok) 
Vi snakker om: 

• Hva er et elevråd? 

• Hva slags arbeidsoppgaver har vi? 

• Hva slags elevråd vil vi være og hva er det viktigst at vi arbeider med. 

• Er det noe vi ikke kan gjøre? 

 

 
 

For elevrådet er det viktig at alle klassene har klasseråd med jevne mellomrom. 
Å være med i elevrådet er artig og interessant, men da trenger vi å vite hva som er viktig for 

elevene i de ulike klassene 


